
Krystian tr uczak

Radny Rady Miasta Wloclawek

11.01. 2019 r. Wloclawek

Sz. P.

Prezydent

dr Marek Wojtkowski

Zwracam sig z uprzejm4 pro5b4 o infomracjg dotycz4c4 mo2liwoSci naprawy lub

zmiang nawierzchni chodnika przy ul. Slonecznej. Fatatny stan chodnika stanowi ogromne

utrudnienie dla oieszvch.


